Mission Prayer Movement: Myanmar and India

June 16, 2025

Living Hope – India

Prayer Points:

- 1. More than five staff members on campus are unwell. Please pray for their swift recovery.
- 2. Five individuals are getting baptized on June 15th.
- 3. The FCRA application is currently under process.
- 4. An upcoming Youth Camp is scheduled in two weeks.
- 5. Pray for the prompt approval of the school recognition application.

Praise God for:

 The successful Vacation Bible School (VBS) sessions held at various centers of Family of God Church.

Hills Academy - Rose

Updates and Prayer Points:

- 1. The 1st Semester exams are currently underway, and many students are sick with colds and flu. Please pray for their health.
- 2. Pray for the Summer Vacation, which begins on June 21st.

Beulah Home - Myanmar

Prayer Points:

- 1. Pray for the children's daily provisions due to inflation.
- 2. Pray for the resettlement of many in Myanmar who are homeless, refugees, and affected by famine.
- 3. Pray for all Beulah kids to grow physically and spiritually.
- 4. Pray for peace and justice for the people of Myanmar.
- 5. Pray for God's protection over Pastor Joseph's two sons in Malaysia.

Joce and Place – Myanmar

Updates and Prayer Points:

The Junta continues daily bombings over towns and villages, targeting schools, hospitals, markets, and any gathering places. Over the past weeks, there have been nearly a thousand

airstrikes and mortar attacks across the country, killing hundreds of civilians and injuring thousands. In ceasefire zones, the killing and destruction among the civilian population are aimed at regaining ground lost to resistance forces. Thousands are fleeing, and rising displacements in many areas require emergency help, though many of these areas are hard to access.

We need God's guidance and wisdom as we serve through ground channels, due to increasing difficulties.

- Please pray for God's protection over civilians from Junta attacks. Internally Displaced Persons (IDPs) face social isolation, hopelessness, and depression. Many earthquake survivors are still living in makeshift shelters due to tremors. The Junta has blocked permission to rebuild in some areas, and people are also not allowed to stay in public areas. As destruction took place, people in the affected areas face double hardships, dealing with a collapsed economy and the Junta's brutal oppression and attacks on communities. The Junta is also continuing to arrest young people. The people struggle for survival, and the Junta has forced schools to reopen amidst collapsed buildings. Many parents struggle to pay school fees.
- Please pray for God's leading and guidance as we serve through different channels.
 Much support is needed, not only in physical terms but also for addressing traumas and rebuilding collapsed lives.

The new school season resumes soon.

Please pray for displaced children and schools in IDP camps who face hardships in
continuing their education. Many IDP schools need help with safe shelter, school
stationery, teacher support, and other basic necessities. Parents cannot afford to pay
school fees. The teachers are also displaced with their families and need help to survive.
Due to insecurities, child suicidal issues, domestic violence, parental issues, and many
other social issues are mounting in the displaced community.

The ground support team is working hard in the villages.

- Please pray for our networks, ground ministries, and coworkers who are serving together to spread the seed of the Gospel to the unheard and to build up and mentor those who are lost through care and support work.
- Many of our team members are also experiencing depression and despair. Please pray for their mental health and their overall well-being, both physical and spiritual.

宣教禱告運動:緬甸和印度

2025年6月16日

印度活望事工— Pastor Joshua

代禱事項

- 1. 校園內超過五位同工身體不適,求主醫治,使他們早日康復。
- 2. 六月十五日有五人受洗,求主堅固他們的信心。
- 3. FCRA(外資許可申請)正在審核中,求主讓申請能順利通過。
- 4. 兩週後將舉辦青年營會,求主保守籌備過程與參與者的心。
- 5. 為學校認證申請能儘快獲批禱告。

為以下事項讚美神:

- 感謝神,上帝之家教會各中心順利舉辦了暑期聖經學校(VBS)

印度山區學校 - Rose

- 1. 第一學期考試正在進行,許多學生感染感冒或流感,求主保守他們的健康。
- 2. 為6月21日開始的暑假禱告,求主賜下平安與充實的休息時光。

Beulah 兒童之家 - Pastor Joseph

代禱事項:

- 1. 因通貨膨脹,求主供應孩子們每日生活所需。
- 2. 為緬甸許多無家可歸、流離失所及受饑荒影響的人禱告,求主預備安居之所。
- 3. 求主使比拉迦的孩子們在身、心、靈上健康成長。
- 4. 為緬甸人民能得享和平與公義禱告。
- 5. 求主保護約瑟牧師在馬來西亞的兩個兒子,賜他們平安。

緬甸 P&J Travel - Judson & Sandar

最新情況及代禱事項:

軍政府持續每日轟炸城鎮與村莊,目標包括學校、醫院、市場及人群聚集處。過去數週,全國已發生近千次空襲與炮擊,造成數百平民死亡、數千人受傷。在停火區,軍方以殺戮與破壞平民區的手段,企圖奪回反抗軍控制的土地。數千人逃亡,許多地區流離失所者激增,急需援助,但這些區域多數難以進入。

我們需要神的引導與智慧,在這艱難時期繼續透過地勤渠道服事。

代禱重點:

- 1. 求神保護平民免受軍政府攻擊。境內流離失所者(IDPs)面臨社會孤立、絕望與憂鬱。許 多地震倖存者因餘震仍住在臨時帳篷,軍政府卻禁止部分地區重建,甚至不允許民眾滯留 公共場所。災民承受雙重打擊:經濟崩潰與軍方對社區的殘暴鎮壓。軍政府還持續逮捕年 輕人,百姓為生存掙扎,而學校被迫在倒塌建築物中復課,許多家長無力支付學費。
- 2. 求神帶領我們透過不同渠道服事,不僅需物資支援,更需修復創傷與重建生活。

新學期即將開始:

1. 為流離失所的孩童及 IDP 營地的學校禱告,他們面臨教育中斷的困境。許多 IDP 學校需要安全場地、文具、師資支援等基本需求,家長卻無力負擔費用。教師同樣與家人流離失所,需生存援助。因社會不穩定,兒童自殺、家暴、家庭問題等社會危機在流亡社群中加劇。

地勤支援團隊正深入村莊服事:

- 1. 為我們的網絡、前線同工與合作伙伴禱告,他們致力向未聞福音者播種,並透過關懷與支持工作重建迷失者的生命。
- 2. 許多團隊成員也深陷憂鬱與絕望,求主保守他們的身心靈健康,並賜下持續事奉的力量。